



Małgorzata Chodakowska

Polen/Deutschland/Poland/Germany

Geboren in Lodz, Polen. 1980 Kunstgymnasium Lodz. 1985 Bildhauereinstudium bei Prof. Jan Kucz, Akademie der Bildenden Künste Warschau. 1988 Bildhauereinstudium, Akademie der Bildenden Künste Wien. 1991 Diplomarbeit bei Prof. Bruno Gironkoli, Meisterschülerin. Seit 1991 freischaffende Bildhauerin in Dresden. 1996 1. Preis "König und Königin", Bronzeplastik für das AOK-Bildungszentrum, Waldheim. 1999 1. Preis "Sunny Boy", Plastik für das Humboldt-Gymnasium, Radeberg. 2005 Preisskulptur "Die Träumende" für den Unternehmer des Jahres, Sächsische Zeitung. 2010 1. Preis "Tränenmeer", Denkmal für den Heidefriedhof Dresden (Opfer des 13. Februar 1945). 2011 1. Preis "Ich weiß es", Bronzeplastik für das familienfreundlichste Unternehmen Dresdens. Ausstellungen in Dresden, Berlin, Radebeul, Zittau, Kißleg, Stuttgart, Bad Schandau, Pirna, Wernigerode, Ulm, Leipzig, Chemnitz, Winingen, Großsedlitz, Glauchau, Rottach-Egern sowie im Ausland in Wien, Graz, Tokio, St. Petersburg, Breslau, Lodz und Veksølund. www.skulptur-chodakowska.de

Born in Lodz, Poland. 1980 Art School Lodz. 1985 Sculpture studies with Prof. Jan Kucz, Warsaw Academy of Fine Arts, Poland. 1988 Sculpture studies, Academy of Fine Arts Vienna, Austria. 1991 Diploma thesis with Prof. Bruno Gironkoli, master student. Since 1991, freelance sculptor in Dresden. 1996 1st prize "King and Queen", bronze for the AOK Training Center, Waldheim, Germany. 1999 1st prize "Sunny Boy", plastic for the Humboldt-Gymnasium, Radeberg, Germany. 2005 Price sculpture "The Dreaming" for the entrepreneur of the year, Saxon newspaper. 2010 1st prize "Sea of Tears", monument for a cemetery in Dresden (victims of the 13th February 1945). 2011 1st prize "I know it", bronze for the most family-friendly company in Dresden. Exhibitions in the German cities of Dresden, Berlin, Radebeul, Zittau, Kissleg, Stuttgart, Bad Schandau, Pirna, Wernigerode, Ulm, Leipzig, Chemnitz, Winingen, Großsedlitz, Glauchau, Rottach-Egern, abroad in Vienna, Graz, Tokyo, St. Petersburg, Wrocław, Lodz and Veksølund. www.skulptur-chodakowska.de



Pythagoras Geliebte, 2009, Bronze bemalt, H: 120 cm | Badende, 2007, Bronze bemalt, H: 118 cm
Pythagoras' Lover, 2009, bronze, painted, h: 120 cm | Bather, 2007, bronze, painted, h: 118 cm